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Zápis z jednání zastupitelstva obce Nicov ze dne 30. 10. 2015

K bodu 1: Starostka Mgr. 1. Šašková přivítala přítomné a konstatovala, že zastupitelstvo je při
účasti 4 členů ZO usnášení schopné (P. Steinbach se omluvil). Přítomni J. Šašková, V. Mužík, J.
Josefik, M. Podsklan a hosté Ing. I. Kasalický, A. Mužíková, I. Šašková, P. Čief, V. Šašek

Za zapisovatele byl navržen V. Šašek, za ověřovatele zápisu byli zvoleni A. Mužíková a V. Mužík.
Byl přečten program, doplnění programu - bod 10 Zimní údržba obce. Celý program včetně
doplnění byl 4 hlasy schválen a zastupitelstvo se jím bude řídit.

Proeram:

l.Úvod a organizační záležitosti obce
2.Kontrola usnesení a činnost obce za měsíc září a říjen
3.Řešení nakládání s odpadními vodami
4.Vodovod v Řetenicích
5.0dvod dešt'ových vod v icově a v Řetenicích
6.Rozpočtové opatření č. 14/2015 a č. 15/2015
7.Pan Blecha - žádost o směnu / prodej pozemků ve vlastnictví obce Nicov (přesunuto
z minulého zastupitelstva)
8.Žádost o pokácení stromů na zahradě - B. Josefík
9.Archiv od pana Miillera
10.Zimní údržba obce (doplnění programu)
11. Různé (žádost o fmanční dar, mapy, ... )

K bodu 3, 4: Starostka seznámila přítomné, že obec icov nedisponuje s ČOV ani s kanalizací.
V Řetenicích byli obyvatelé (i chalupáři) seznámeni s projektem na ČOV i se studií EKOEKO.
Většina lidí se přiklání k individuálnímu nakládání s odpadními vodami.
Dotace z Ministerstva životního prostředí.Varianty: Od Kasalického - 4varinty (Nicov; Řetenice;
icov+Řetenice; icov+ Řetenice+Studnec)

Nicov - 17 000 000 -
Řetenice - 12 000 000,-
icov+Řetenice - 36000000,-
Nicov+Řetenice+Studenec - 45 000 000,-

EKOEKO - pro icov - A) odtok do povrchové vody - 10 000 000,- - roční náklady 212000,-
B) odtok do podzemních vod - 9000000,- - roční náklady 308000,-

-Pro Řetenice - individuální
Vodovod v Řetenicích - nutno řešit společně s kanalizací, na opravu vodovodu nebo výměnu
potrubí dotace nejsou. Větev k panu Staňkovi bude řešena individuálně - větev vede přes pásmo
hygienické ochrany v řešení pana Kasalického.

Přitomný Ing. I. Kasalický byl přivítán na zastupitelstvu a vyzván k objasnění těchto bodů pro-
gramu. Z obsáhlého fundovaného vysvětlení vzájemných-souvislostí vyplynulo:
-v Řetenicíchje vyhlášeno PHO vod pro Kašperské Hory. Zdejší pramen - Zlatá studna je
významný zdroj pitné vody pro K. Hory. Toto pásmo vylučuje budování jakýchkoliv nových
možných staveb s negativním dopadem na kvalitu vody. Město K. Hory souhlasilo se studií z roku
2009, kde požaduje vypouštění odpadních vod s centralizovaným svodem pod jejich zdrojem.
-Ve studii z roku 2009 bylo konstatováno, že Horský potok má minimální průtok vody (Q 355) a
neumožňuje tak vypouštění odpadní vody z čističky (ČOV). Zlatý potok má požadovaný stabilní
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průtok. Bylo by dobré aktualizovat hodnoty průtoku v Horském potoce pod rybnikem pod Marešů -
pro případ stavby dvou ČOv.
-Provozní náklady dvou ČOV z hlediska předpokládané životnosti stavby 30 - 80 let (dvojnásobný
čas na obsluhu (1-2x týdně), dvojnásobný odběr vzorků) jsou významnou položkou. O něco delší
vedení kanalizace (300 m = 1 mil. = 200 tis. Kč pro obec) do jedné čističky by bylo lepší než se
starat o 2 ČOv.
-Nejen s přihlédnutím k výše uvedenému Ing. Kasalický vidí umístěni jedné centrální ČOV v
Plánském mlýně dle studie z r. 2009 jako smysluplnou.
-Územní rozhodnutí i stavební povolení z 2009 patrně propadlo takže jsme znovu na začátku.
-Každým kolem PRV jsou nastaveny jiná kritéria a vylučovací limity. Je slíbeno jednáni s
ministrem ohledně nastavení splnitelných podmínek.
-v kole PRV s uzávěrkou 8. 1.2016 by byla stávající studie (cca30 mil.) vyloučena pro limit na
trvale žijícího obyvatele (po 100.000,- Kč).
-U ČOV je a bude snad i nadále dotace 80% s realizací na 3 roky a tím průběžnou platbou od
Fondu by při vysoutěžení na částku nižší než 30 mil. mohla být obcí (do 2 mil. ročně) finančně
zvládnutelná.
-Je potřeba opatřit projektovou dokumentaci na bytové domy (č.3 a č.l0.)
-v případě nedostatku vody v Nicově by se mohlo uvažovat o podchyceni přepadu ze starého
vodojemu?
-K řešeni vodovodu pro pana Staňka - při nové stavbě - nutný souhlas K. Hor, hygieny. Při
dohledáni v archivech, vodní knize z r. 1935 (KT PT) stávající přípojky by byla oprava snáze
řešitelná. Starostka zapátrá v dokumentech.
Zastupitelé konstatovali, že jedna ČOV v Pl. mlýně bude možná opravdu smysluplnější. Přesto se
nechá zjistit průtok v Horském potoce (cca 5000 Kč) a vypracuje se varianta s 2 ČOVGednoduchá
studie). Starostka poděkovala p. Kasalickému.

K bodu 1:
Nutné doplnit finanční komisi za minulého předsedu výboru J. Josefika, navržen jako jediný možný
člen Marek Podsklan. Odsouhlaseno 4 hlasy. Předsedové (Mužík a Podsklan) se domluví s členy
komisí a provedou finanční a kontrolni přezkoumáni.

K bodu 2: Starostka předložila knihu jízd, došlou poštu, pokladní knihu.
Ukazatel rychlosti - informace o měřičích s registrační značkou - cena od okolo 100000,-, nutná
každoročni certifikace, žádost na policii o umístění.
Psychologická optická brzda (příklad před Česticemi) bude řešeno společně s posunem značek
začátku obce na jednání s PČR MěÚ Vimperk 3.11.
Rozcestniky a směrové tabulky v icově - objednány v červnu, doobjednáni směrových tabulek
Mílov v červenci, pan Reindl dlouhodobě nemocný osazením bude pověřena firma Kvint,
odsouhlaseno 4 hlasy,
lnforrnačni tabule o kostele proběhlo jednáni s panem Misařem církev si umístí vlastni vývěsku
budeme informováni.
lnforrnačni tabule o Mílovu, text připravuje pan Horpeniak.
Oprava kapličky v Řetenicích - byla podepsána smlouva na nabídko vou cenu s firmou pana
Kyznara. Doplnění částky na opravu oken a dveří kapličky- 9500Kč bez DPH. Odsouhlaseno 4
hlasy.
Bylo provedeno pokácení stromů - jedle u hospody a vrbajíva v Řetenicích.
Bedny na posyp drobným štěrkem - byly objednány 4 plastové bedny 110litrové.
Odkoupení židlí a stolů ze Švihova - neuskutečnilo se, bylo nabídnuto někomu jinému.

2



3

Žebřík na obecní úřad - nutno objednat, dva výlezy na střechu, je jeden opatřen dřevěným
žebříkem, druhý bez žebříku - je potřeba 4 metrový - dořeší 1. Josefík a vsune ho na půdu oknem
ve štítu. Odsouhlaseno 4 hlasy.
Byly zazděny průduchy do komínů v hospodě.
Byla zakoupena kamna pro paní Filipčíkovou - 17639 Kč.
Proběhlo jednání ohledně topení v obecním objektu č.p. 33 - paní Filipčíková si řekne, když bude
potřebovat pomoc.
U firmy Zdravé stromy.cz bylo objednáno dendrologické posouzení kaštanu u kostela. 21. 10.
proběhlo odborné posouzení stromu (zadarmo), čekáme na vyhodnocení.
Příspěvek MAS Šumavsko - 4 -Kč na obyvatele a rok, bylo zaplaceno 352,- Kč .
Výročí obyvatel v obci, bylo popřáno 3 jubilantům (pí. Naštická, p. Šinágl a Čief) a v listopadu se
popřeje panu Krausovi.
ávrh, zda neuvažovat o blahopřání k narození dítěte s příspěvkem 5000,-Kč počínaje dnem tohoto
zastupitelstva, odsouhlaseno 4 hlasy.
Posunutí dopravní značky začátku (a konce) obce směrem na Řetenice. 3. 11. Jednání na odboru
dopravy ve Virnperku za přítomnosti policie.
Výměna telefonního vedení do Řetenic - Česká telekomunikační infrastruktura (CETIN), vyjádření
společnosti: Vedení je v pořádku, špatné úseky vyměněny. Problém v délce připojení, povolená
délka vedení max. 5-6km, zde přes 7 km. Připadá v úvahu individuální řešení. Dotčení obyvatelé se
musí obrátit se na poskytovatele služby.
Byly nainstalovány vodoměry v Rose a v řetenickém vodojemu. Byla uzavřena smlouva na 1 rok s
hotelem Rosa, kontrolu odběru byl pověřen J. Josefik, odsouhlaseno 4 hlasy.
Fara - jednání s panem Sovou a panem páterem Misařem, obec má písemnou podporu původních
německých obyvatel, probíhá petiční akce na podporu koupě pro obec.
Byla podána žádost na SZIF pro dotaci na lesní cestu Kohoutí kříž - Krankoty. Dnes SZIF
oznámil, že žádost uspěla a fond potřebuje dopřesňující údaje. Administrace řešena přes pana
Dostálka, provize za vyřízeni dotace je 3% z dotace.
Zkouška vody - z 16.9. nevyšly koliforrnní bakterie v Nicově i v Řetenicích, opakované vzorky 8.
10. Nicov byl v pořádku, Řetenice opět nevyšly. Je nutné převařovat vodu. Dezinfikuje se
předepsaným doporučeným (minimálním) množstvím Sava. Bude potřeba zintenzivnit péči a
kontrolu o vodu.
Byla zaslána odpověď na otevřený dopis panu Blechovi.
16.9. audit- bez závažných chyb.
17.9. kontrola na les - pan Jindřich plní funkci hajného a odborného lesního hospodáře bez
chybičky. Budeme uvažovat o mimořádné odměně.
3.11. - bude jednání na Odboru dopravy ve Vimperku.
4. 11. - bude školeni v Českých Budějovicích - spisová služba - starostka se zúčastní.
9. 11. - bude RNP Šumava Vimperk, hlasování o Plánu péče Šumava.

K bodu 5:
.Odvod dešťové vody v Nicově - vlevo podél cesty od Steinbachů k Hadům, úsek l10metrů - 340
ks žlabů
Varianty: B+BC Žlab 33-60 (d330*š590*h75mm) - bez DPH 25 000,-

B+BC Žlab 33-80 (d330*š800*h205mm) - bez DPH 45 500,-

Zabetonování dvou příčných svodů v icově - tuto odbornou práci je třeba předat nějaké firmě -
bude jednáno s Kvintem.
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.Odvod dešťových vod v Řetenicích - využití 12 svodnic práce bagru, betonování
Svodnice - více variant - od 3360 - 4 300Kč, využití pásnic cca 300Kč za jednu.Práce bagru -
700Kč/hodinu.
Nutná konzultace s Lesy ČR ohledně propustku pod cestou, při odsouhlasení propustek - 2-3000kč.
Bude jednáno se stavebními firmami pro příští rok.

K bodu 6: Rozpočtové opatření č. 14/2015, a č. 15/2015 bylo zpracováno obecní účetní pí
Škopkovou (viz. příloha a 2).

K bodu 7: Bod přesunut z minulého zastupitelstva (zastupitelé se chtěli seznámit se směňovanými
pozemky). Pan Blecha - žádost o směnu pozemku - nabízí směnit svůj lesni pozemek (případně
podíl) pod komunikací pod Helle směrem k Šnečkovi za pozemek pod Strnadů. Poměr 3 ku 1 ve
prospěch obce. Minulé zastupitelstvo - svůj názor projevil obecní hajný 1. Jindřich, je zásadně proti
směně nebo prodeji. To však neznamená, že zastupitelstvo nemůže rozhodnout jinak.
Závěr - hlasování - směna zamítnuta 4 hlasy

K bodu 8: Žádost pana Benedikta Josefíka o pokácení dvou stromů (smrky na pozemku v jeho
vlastnictví p.č. 241/1 kú Nicov). OdsouhJaseno 4 hlasy.
Žádost pana MUDr. P. Krekuleho o pokácení čtyř topolů na jeho pozemku (p.č. 26 kú. icov).
Stromy ohrožují majetek i zdraví osob. Povolení ke kácení bylo odsouhlaseno na některém ze
zasedání zastupitelstva v roce 2013 nebo 2014, v zápisech nedohledáno. Znovu odsouhlasení
povolení kácení, odsouhlaseno 4 hlasy.

K bodu 9: Pan Wilhelm Milller byl nejen obyvatel icova, ale i nicovský starosta. Celý svůj život
strávil sbíráním materiálů z Nicova, Řetenic a přilehlých osad. Rád by tímto podal žádost, aby jeho
materiály byly uchovány na obecním úřadě, nakládáním a správou těchto materiálů by byli pověřeni
tři lidé - starosta a 2 rnístostarostové, kteří se musí výlučně shodnout na případném poskytnutí
materiálů a pana Můllera o tom informovat.
Oběd pro původní obyvatele po mši 8. 11. uhradí obec, odsouhlaseno 4 hlasy.

K bodu 10: Protahování komunikací vobci v zimním období zajistí Šumavský statek icov,
součástí služby bude doplňování posypového materiálu do nově umístěných posypových nádob.
Bude zakoupen posypový materiál (cca 3-4 tuny), složen v areálu statku a označen. Budou
zakoupeny 4 lopatky do nádob na posyp. Odsouhlaseno 4 hlasy.

K bodu 11 (Různé):
ávrh pana Šinágla o možnosti poskytnout lidem nádoby na sbírání víček od PETláhví, sbírka na
pomoc. U pana Šinágla bude probíhat soustředění těchto víček. Odsouhlaseno 4 hlasy.
Pan Ing. Janoušek - projektant na chodník - stále běžící smlouva, některé položky neproplaceny
cca 6600,- Kč, uvažovat o vypovězení smlouvy, dotažení restů, konzultovat možnosti, dotace,
povolení. 4 hlasy pro.
Uvažovat o pořízení reklamy na lyžařské a cyklomapy cena 4 500 Kč za řádek, zamítnuto 4 hlasy.
Poplatek za psy, částka 100,- Kč na rok za psa od roku 2016. a veřejné prostranství se umístí
pytlíky na exkrementy, odsouhlaseno 4 hlasy.
Příspěvek na dětský stacionář Domovinka - 699 +poštovný, přání, kalendář, hlasování - zamítnuto
4 hlasy.
Martinská mše 8. 11. - dobrovolnici na úklid kostela, v pátek 6. 11. od 14:00
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Usnesení č.l0/2015

.Předsedou finanční komise byl zvolen Marek Podsklan. Odsouhlaseno 4 hlasy .
•Rozcestníky- osazením bude oslovena firma Kvint, odsouhlaseno 4 hlasy .
•Žebřík na obecní úřad - objednat 4metrový, zajistí J. Josefik odsouhlaseno 4 hlasy
.Blahopřání k narození dítěte 5000 Kč, odsouhlaseno 4 hlasy .
•ČOV - bude proveden hydrogeolog. posouzení Horského potoka, výběr nejlepší varianty
.Vodovod v Řetenicích - průzkum v archivech - starostka, konečný návrh řešní Ing. Kasalický
.Odvod dešťové vody v icově - podél cesty od Steinbachů k Hadům na rygolníky poptat firmy
pro rok 2016, dotace?, 2 svodnice - požádat firmu Kvint.
.Odvod dešťových vod v Řetenicích - poptat firmy pro rok 2016
.Seznámení s rozpočtovým opatřením č. 14/2015, ač. 15/2015. (viz. příloha 1 a 2) .
•Žádost pana Blechy o směnu/prodej pozemku - hlasování - zamitnuto 4 hlasy
.Žádost pana Benedikta Josefika o pokácení dvou stromů (smrků na pozemku v jeho vlastnictví p.č.
241/1 kú icov). Odsouhlaseno 4 hlasy .
•Žádost pana MUDr. P. Krekuleho o pokácení čtyř topolů na jeho pozemku (p.č. 26 kú. Nicov),
odsouhlaseno 4 hlasy .
•Materiály pana Mullera budou uchovány na obecním úřadě, nakládáním a správou materiálů je
pověřena starostka a 2 rnístostarostové obce, kteří se musí výlučně shodnout na případném
poskytnutí materiálů. O použití materiálů bude pan Muller informován Odsouhlaseno 4 hlasy .
•Oběd pro původní obyvatele a organizátory zaplatí obec, odsouhlaseno 4 hlasy .
•Protahování komunikací v obci v zimním období zajistí Šumavský statek Nicov, součástí služby
bude doplňování posypového materiálu do nově umístěných posypových nádob. Odsouhlaseno 4
hlasy .
•Návrh pana Šinágla o možnosti sbírání víček od PET láhví, sbírka na pomoc. U pana Šinágla bude
probíhat soustředění těchto víček. Odsouhlaseno 4 hlasy .
•Janoušek - projektant na chodník - stále běžící smlouva, některé položky neproplaceny cca
6600,-, uvažovat o vypovězení smlouvy, dotažení restů, konzultovat možnosti, dotace povolení.
Hlasování 4 pro .
•Reklama na lyžařské a cyklomapy, cena 4500 Kč za řádek, hlasování - zamítnuto 4 hlasy .
•Poplatek za psy, částka - 100,- Kč na psa a rok počínaje r. 2016, pytlíky na exkrementy budou
umístěny na vybraném veřejném prostranství.
.Příspěvěk na Domovinka - zamítnuto 4 hlasy

Dne 8. 11. 2015

Zapsal: Vladimír Šašek I4i..~ .
Starostka obce: Jitka Šašková

OBEC NICOV
okres Prachatice

NICOV 33, 384 73 Stachy
IC 00583405

DIC CZ00583405
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Vác1av Mužík . ...


